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2 září, 2024

RFK Jr. vyzývá ke zúčtování za nemorální, vražedné a
kriminální chování během plandemie COVID-19 (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/09/rfk-jr-vyzyva-ke-zuctovani-za-nemoralni-vrazedne-a-kriminalni-chovani-behem-
plandemie-covid-19-video

Kennedy jistě velmi dobře ví co říká, protože již roky se zabývá
nejen nekalou činností Fauciho,  ale také Big Pharmy a dalších
strůjců covidové plandemie. Na toto téma napsal i velmi zajímavou
knihu, přičemž vyzval své odpůrce k tomu, aby se pokusili
rozporovat cokoli z toho, co v ní píše.

Dosud nikdo nepřinesl žádný argument na byť jen jediný výrok z jeho
velmi zajímavé knihy (vyšla také česky), ve které odsuzuje nejen
Fauciho a jeho falešnou plandemii, která byla díky oddaným loutkám
úspěšně inscenována po celém světě, ale také upozorňuje například
na lži, které panují kolem AIDS.

Je neuvěřitelné, že drtivá většina těch, kteří porušovali ústavy
jednotlivých zemí, nebyla dosud odsouzena. A u mnohých se ani k
něčemu podobnému neschyluje.

Právě k tomu se nyní Kennedy vrací a apeluje na potrestání
Covidových zločinců.

Na Limitless Expo, shromáždění zaměřeném na finanční svobodu a
strategické posílení, přednesl Robert F. Kennedy Jr. silný projev,
který znovu rozvířil debatu o zvládání pandemie COVID-19.

Kennedy si nebral servítky, když vyzval k zúčtování s těmi, kteří jsou
zodpovědní za to, co označil za „vražedné kriminální chování“
během pandemie.

Kennedy, který je autorem kontroverzní knihy o Anthonym Faucim,
využil své platformy na výstavě k tomu, aby zopakoval svá tvrzení
vůči bývalému řediteli Národního institutu pro alergie a infekční
nemoci (NIAID).
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„Napsal jsem knihu o Faucim. Je to skvělá kniha. V knize je 2 200
poznámek pod čarou… Vyzval jsem lidi, aby našli problémy s
knihou… A nikdo nám nikdy neřekl žádnou faktickou chybu v té
knize,“ řekl Kennedy.

Dále obvinil Fauciho a další úředníky, že využívají své pozice k
prosazování totalitních kontrol, které nejsou vědecky podložené a
tvrdil, že jejich akce vedly ke zbytečným úmrtím po celém světě.

„Je to opravdu příběh lidí, kteří jsou zapojeni do opravdu hrozného,
nemorálního, vražedného kriminálního chování,“ řekl.

Jedno z nejvýbušnějších Kennedyho tvrzení se týkalo potlačování
léčby COVID-19 pomocí léků jako je Ivermectin.

Řekl, že odrazování FDA od takové léčby nebylo založeno na vědě,
ale na touze prosadit očkovací agendu.

„Tím, že jsme lidem odepřeli Ivermektin, zemřelo mnoho, mnoho lidí,
miliony lidí na celém světě,“ řekl Kennedy.

Kennedy se také dotkl nárůstu případů myokarditidy mezi mladými
lidmi, zejména sportovci, od zavedení vakcín proti COVID-19.

Citoval alarmující statistiky a uvedl: „V průměru to bylo, myslím, 29
sportovců měsíčně na celém světě, kteří zemřeli na hřišti. Nyní se
dostáváme ke stovkám měsíčně.“

Ve svém závěru Kennedy varoval, že zatímco mainstreamová média
ještě musí tyto problémy plně uznat, „věda je nyní venku a je to
zničující“.

Volal po odpovědnosti a uvedl: „Stále musí dojít k zúčtování.“

Zde je částečný přepis jeho projevu:
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„Napsal jsem knihu o Faucim. Je to skvělá kniha. V knize je 2 200 poznámek pod
čarou a já jsem pozval lidi na začátek knihy. Všechny mé zdroje jsou v knize
uvedeny…

Udělal jsem něco, co se nikdy předtím nedělalo, což je, že jsem je dal na čárový
kód vedle nich. Takže ve skutečnosti, jak čtete, můžete vyhledávat zdroje. Vyzval
jsem lidi, aby našli problémy s knihou.

Řekl jsem: „Řekněte mi, jaké chyby tam jsou a my je napravíme.“ Měli jsme 27
vydání. Měli jsme kapacitu opravit cokoli. A nikdo nám nikdy neřekl žádnou
faktickou chybu v té knize. Pokud jste četli tu knihu, je to těžké… Nedívám se do
hlavy Anthonyho Fauciho.

Nedívám se do hlavy Billa Gatese. Neříkám, že to udělal proto, že by byl chamtivý
nebo že by byl manipulativní. Prostě vylíčím, co udělali, a příběh mluví sám za
sebe. Je to opravdu příběh lidí, kteří jsou zapojeni do opravdu hrozného,
nemorálního, vražedného, kriminálního chování.

Využil své pozice ve vládě, kterou měl 50 let bez jakýchkoli voleb, aby zavedl tyto
totalitní praktiky, které nebyly vědecky podložené a o kterých nyní všichni
přiznávají, že za nimi nebyla žádná věda.

Ve skutečnosti včera hlavní právník FDA připustil, že k tomu nebyl žádný důvod.
Přiznal se, že protože prohrál soudní spor s lékařem, protože  nebyl důvod
odrazovat lidi od užívání Ivermektinu.

Ivermektin byl velmi, velmi zničujícím lékem na COVID. Doslova by vymazal
COVID. A tím, že lidem odebrali Ivermektin, zemřelo mnoho, mnoho lidí, miliony lidí
na celém světě, a to  oni potřebovali.

Od prvního dne existovaly léky na COVID, velmi účinné léky. Ale to nechtěli. Chtěli
pouze vakcínu.

Existuje pravidlo, málo známé federální pravidlo, o kterém všichni věděli a které
říká, že nemůžete vydat povolení k nouzovému použití vakcíny, pokud existuje lék,
který již byl schválen pro jakékoli použití.

Pokud by tedy připustili, že hydroxychlorochin nebo famotidin nebo ivermektin nebo
kterýkoli z 25 existujících terapeutických léků, které jsou velmi účinné proti
COVIDu, pokud by připustili, že některý z nich je účinný, celý projekt vakcíny by se
rozpadl.

Nemohli to udělat. A tak se rozhodli, že budou předstírat, že kromě vakcíny
neexistuje žádný lék.

A dali lidem produkt, který nebyl řádně otestován. A teď máte celou generaci dětí a
mladé sportovce, které mají myokarditidu, hrozné srdeční problémy.
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Vidíte tolik dětí, které nyní padají mrtvé na hřišti. Nikdy předtím jsme nic takového
neviděli. V průměru to bylo, myslím, 29 sportovců měsíčně, kteří po celém světě
zemřeli na hřišti. Nyní se dostáváme ke stovkám měsíčně.

Stále musí dojít k zúčtování. Mainstreamová média se nechytila vědy. Ale věda je
nyní venku a je to zničující.“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 6 Průměrně: 5]

 
 


